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COPY TAPE 1 OF 2 - RECORD OF INTERVIEW BETWEEN DETECTIVE INSPECTOR

KENNETH BEMI OF THE CRIME AND MISCONDUCT COMMISSION AND SUSAN

LOUISE DAVIES.

LEGAL OFFICER: THERESA HAMILTON

RE: OPERATION GRAND

KB =K BEMI
SD =S DAVIES
KB  The time now is 11.14 am on Thursday the 20™ day of September 2005 I'm presently in

the office of Susan Louise DAVIES of the Ray Group at Robina and I intend to conduct
an interview with Miss DAVIES in relation to a number of matters concerning the current
investigation that the Crime and Misconduct Commission is undertaking relating to the
Gold Coast City Council elections of March 2004. For the purposes of voice
identification I’1l ask every person to present to state their full and correct name. My full
name is Kenneth William BEMI, I am a Detective Inspector of Police currently

performing duties at the Crime and Misconduct Commission in Brisbane. Your full name
thanks Sue.

SD  Susan Louise DAVIES.

KB  Sue what I intend to do today is to conduct an audio recorded interview and by that I
mean whatever you or I say will be recorded as we speak. Are you agreeable to that
method?

SD  Yes.

KB Do you require any other person to be present here with you?

SD  No,

KB Do you understand the nature of my inquires here today?

SD  Yes.

KB  Can you please state your current address?

SD 82 Charles Street, Tweed Heads.

KB  And your date of birth?
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SD  18/3/50.

KB  And a contact number for you?

SD  Ah33951311.

KB  Can you outline your current position here in the Ray Group?

SD  Ah, 'm currently Office Administrater.

KB  And how long have you been einployed by the Ray Group for?

SD 14 years.

KB  And you have you always held that position?

SD  NoIhaven’t.

KB  When you first commenced at the Ray Group can you outline what positions you’ve
held?

SD  Mmm. I started with Ray Group as Brian Ray’s Personal Assistant in 1991.

KB  And you held that position.

SD  Until Ron’s recent death.

KB  And your duties when you were the personal assistant to the late Mr Ray, what were
they?

SD  Um a assistance to Ron in both personal and business matters.

KB  Did that include management of correspondence, dissemination of emails, receiving
emails on Brian’s behalf?

SD  Yes.

KB  Organising appointments for him?

SD  Yes.

KB  All secretarial related duties.

SD  Yes.
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And the position that you hold now, what does that entail?

KB

SD  Ahstill alot of the work I did when Brian was alive, ] attend to insurance matters, payroll
matters, managing the office generally, assisting Tom Ray.

KB  And Tom Ray is now the managing director?

SD  Well no he’s not um there’s a board of directors who were appointed following Brian’s
death and they manage the business of Ray Group.

KB  What does the Ray Group do?

SD  Ah basically we’re property developers.

KB  Can you outline the managers attached to the Ray Group?

SD  Managers attached?

KB  Or the Directors?

SD  Who are on the board?

KB  Yes.

SD  Um Gary BUGDON, Tom RAY, Tony BORDEN, Tony HICKEY and Gordon
DOUGLAS.

KB  And Gordon DOUGLAS is from ...

SD  PRD.

KB  PRD Realty, that’s at Surfers Paradise.

SD  Yes.

KB  As I have stated earlier on the Crime and Misconduct Commission is currently
investigating the circumstances surrounding the Gold Coast City Council elections held
on the 27" of March 2004. What I’d like to do is just obtain from you some general
background information in relation to a fund that was set up from candidates and just any
relationships that the candidates may have had with either the late Mr Brian RAY or any
other persons that you’re aware of. Perhaps if I can start of with asking you to outline
your knowledge of a fund that was set up for the candidates or certain candidates running
in the Gold Coast City Council elections in 2004 would you be able to do that for me?
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121
122 SD  Ah when you say knowledge I can certainly tell you as much as I know.
123
124 KB  Sure.
125
126 SD  Philosophical points I’ll struggle with because Brian and I didn’t talk philosophy about
127 this.
128
129 KB  Sure. Alright um were you aware that a fund had been set up for candidates?
130
131 SD  Yes.
132
133 KB  Can you tell me the name of that fund?
134
&5 SD  Not exactly, I'd be guessing.
6

37 KB  Who administered the fund?

138

139 SD  Hickey Lawyers.

140

141 KB  Who contributed to it?
142

143 SD  AhahIcan’t tell you everybody who contributed off the top of my head.
144

145 KB  Just the people that you’'re aware of.

146

147 SD It was local um business people who made a contribution.
148

149 KB  Can outline who those business people are?

150

‘151 SD  Well I'd have to go back through these emails here to pull them out.
52

53 KB At this point in time just from your own independent recollection can you outline who

154 they may be.
155
156 SD  Ifyou give me five minutes.
157 \
158 KB  Sure.
159
160 SD  TI'll look through here and I'll be able to tell you.
161
162 KB  Alright we might just leave that for the time being.
163
164 SD  Okay.
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KB  Can you tell me whose idea was it to set up this fund?

SD  No Idon’t know whose idea it was initially I came into it ah when Brian had instructed
me that he had a role where he’d speak to certain business people on the Gold Coast to
obtain monies to put into the fund.

KB  Was any funds from the Ray Group deposited into the fund we’re talking about?

SD I can really remember but I imagine so, I imagine we put in $10,000.

KB  Can you recall that or.

SD  IT'll have a look back through here and I’1l tell you. Can we stop the tape for a sec?

KB  Sure. The time now is 11.21am this interview is now suspended.

KB  11.22 am this interview is now resumed. You had the opportunity just to have a look
through some of the material that you collated that was sent to the Crime and Misconduct
Commission and you’ve come across a list of donors.

SD  Yes.

KB  For the record could you just outline who they are?

SD  Ah City Pacific, all these people gave ten thousand dollars as far as I know, City Pacific,
Devine Group, John Fisk, Great Southern Land, Ingles Group, Nicom ah Malagenie
Investments gave thirty thousand, Raptis back to ten thousand, Ray Group ten, Roche
Group ten, Stockland ten, Sunland ten and Villa Wold ten. That was the latest that [ knew
I don’t know if there’s a definitive list.

KB I think I asked you before who actually, who organised the establishment of the fund.
Who actually, who actually set it up?

SD  YeahIdon’t how it all came together but the fund was managed by Hickey Lawyers.

KB  They’re down on the Gold Coast here.

SD  Yes.

KB Do you know what candidates accessed that fund at all that was set up?
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SD  Um I don’t, because it went into Hickey Lawyers account and that trust ggcount, the
funds were dispersed um on the authority of David POWER and I wonder if it was Sue
ROBBINS they dispersed the funds as they saw fit.

KB  How were you aware that David POWER and Sue ROBBINS were responsible for the
dispersing of the funds?

SD  Ah because there’s an email amongst these records that tell me that.

KB  Did you have any personal contact at all with either David POWER or Sue ROBBINS?

SD  Oh nothing at all really other than to ring David’s office and would you call Brian or vice
versa but nothing else.

KB Didyou....

SD  Same with Sue but nothing, I wasn’t privy generally to their conversations cause I was
out there rather than in here.

KB  Did you yourself make any arrangements for them to access the funds at all?

SD  No.

KB  And]asked you before were you aware of the fund but you said you’d only be guessing.

SD  Yeah.

KB  What would that guess be?

SD  Um there’s an email in here somewhere can we stop the tape and I’ll have a look if you
like.

KB  Well we can keep it going.

SD It was something I’d just be guessing.

KB  Well we might be able to refer to that bit later on when you go through em.

SD  Okay.

KB  And are you aware how the funds were actually distributed?

SD  No.
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KB  Are you aware who requested the Ray Group here to contribute to the fund?
SD  Idon’t know how it started.

KB  Who was the liaison or contact person here for the fund?

SD  Ah you mean who was following up?

KB Yes.

SD  Oh Brian or yeah Brian had the running obviously, I was assisting with what he was
doing.

KB  Are you aware if the Ray Group here collected donations on behalf of any other persons
or companies to deposit into that fund?

SD  Oh what do you mean by that, that funds came via here and then were sent out?

KB  Yes.

SD  No. No none came here they just went to the trust account that Hickey Lawyers had set
up.

KB  So you’re sure on that point that no funds actually came here?

SD  Yeah.

KB Areyou aware of who the candidates are that actually accessed those funds?
SD  No ah Sue ROBBINS and David POWER had the running with that.

KB Do you know what their role was?

SD  No.

KB Do youknow of any other candidates who may have been involved in either accessing the
funds or the running the administration of the fund?

SD  As far as I knew it was only Sue and David who administered it.

5

And you’re not aware of any other candidates that actually accessed it or?

KB  No, no they.
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KB  Withdrew from the fund or?

SD  No all we did or Brian did was ah collect the funds and they went to the trust account.

KB  And that was from the companies that you’ve previously outlines.

SD  Yes yeah.

KB  And that totalled.

SD  One hundred and fifty thousand.

KB  Canyoucomment on the relationship between Councillor David POWER and um the late
Mr RAY?

SD  Well no I can’t because Brian spoke with David without me being present and.

KB  Have you any idea of how often he used to meet with Councillor POWER?

SD  Ican’t give you numbers but very rarely he spoke to him I’d say rarely.

KB  What other Councillors did he used to meet with?

SD  Um Sue he’s spoken to on occasion.

KB  Councillor Sue ROBBINS. The late Sue ROBBINS.

SD ° Yes, yeah.

KB  Any other Councillors?

SD  Well we didn’t have any business you know on the Gold in the Gold Coast area so he
might have known some in passing for because he was here on the Gold Coast for so
long.

KB  What about any of the candidates, any of the other candidates who ran for the Gold Coast
City Council elections last year, did they speak with Mr RAY at all?

SD  Not that I'm aware of no.

KB Do you know a person by the name of Chris MORGAN at all?

SD  Yes.
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KB  Under what circumstances do you know him?

SD  Um Chris was the person in the advertising agency that was running the campaign for the
council elections.

KB  He works for Quadrant.

SD  Yes.

KB  What’s his position there are you aware?

SD  OhIdon’t know.

KB Do you know what the purpose of this fund was?

SD  Ah, that’s getting too philosophical for me um there is a statement or there’s an email that
Brian sent to somebody whose name escapes me at the moment in there, that talks about
that.

KB  Ddi you ever observe Councillor David POWER attend here and meet with Brian at all?

SD  No. no.

KB  Not in person. What about Councillor Sue ROBBINS?

SD  No.

KB  Any other councillors that actually attended here to meet with him?

SD  No.

KB  That you’re aware of?

SD  No and I say no because I don’t even remember any names now.

KB  Any candidates at all that you’re aware of that may have attended here to meet with Mr
RAY?

SD  No. No.

KB Do you know a person by the name of Lionel BARDEN?

SD  Yes.
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KB  Under what circumstances do you know him?

SD  AhI’m not sure exactly what his role was but I knew of him through this.

KB  Can you explain that a little bit further?

SD  No, I don’t know what else to say to other than he had an involvement.

KB Do you know what that involvement was?

SD I wishI could be more specific but no.

KB  That’s fine. It’s only what you can recall.

SD  Yes yeah.

KB Did Lionel BARDEN have regular contact with Mr RAY at all?

SD  Oh rarely. I'm I don’t think Brian would have spoken in my presence more than once
perhaps.

KB  Did you ever see Lionel BARDEN attend here to have a meeting with Brian?

SD  Nono.

KB  You sure on that?

SD  Yeah yeah.

KB Can you provide me with any other information concerning the fund that was
administered by Hickey Lawyer at all. Anything else that you’d like to say in relation to
that fund that you’re aware of perhaps?

SD  No.

KB  No. And did you say before did you know the name of the fund at all what it was called?

SD  IwishIcould remember. I'm sorry.

KB  But you can’t remember, you still can’t remember.

SD  No.
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426 KB  IfIwas to suggest to you it could have had a couple of names such as the Lionel Barden

427 Trust Fund or the Common Sense Fund.

428

429 SD  Well Common Sense Fund doesn’t do anything for me. Obviously now that you’ve
430 mentioned the name Lionel BARDEN perhaps of been that but it also might have been
431 something like well I can’t remember, I can’t remember. If you can find a memo to or
432 from Hickey Lawyers there I think it will tell us.

433

434 KB  So as far as you were aware Councillor David POWER and Sue ROBBINS actually had
435 control of the funds. '
436 ‘

437 SD  Yes, it was on their authority that funds were dispersed.

438

439 KB  And canIask, how do you understand that?

440

.41 SD  Ah because there’s an email in there to or from Tony HICKEY that talks about that.
42

443 KB  And you're not sure whose idea it was to set it up, we’ve already canvassed that.

444

445 SD  No.

446

447 KB Do youknow aperson by the name of Noiri CHRISTENSON, does that name ring a bell?
448

449 SD  T’ve heard the name but I couldn’t tell you in what context.

450

451 KB  She was a candidate in the March 2004 elections on the Gold Coast.

452

453 SD  Mmm okay.

454

455 KB  Does that assist at all?

456

‘157 SD  Yep yep.

158
459 KB  Can you tell me anything about her, her involvement with the Ray Group?

460

461 SD Oh, I can’t, I mean there must have been very little if any.

462

463 KB  Once again we can refer you to relevant email.

464

465 SD  Okay...yep.

466

467 KB  We'll go into that very shortly. But it’s just to get your independent knowledge.

468

469 SD  No that, that’s fine.
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KB at this stage. Have you had any dealings with Tony HICKEY at all from HICKEY
Lawyers?

SD  Ohhe’s been the company lawyer for many years.

KB  What about in relation to the fund at all the trust fund or the ah the fund administered by
Hickey?

SD  Iused to speak to Tony’s assistant to see if funds had arrived.

KB  Justin relation to your duties here from being a personal assistant to Brian. With emails
that were sent out would you send emails out on Brian’s behalf sometimes.

SD  Yes.

KB  And would you send them out in your name or Brian’s name?

SD  Well it all depends what I was doing um generally I knew whether he wanted them to go
in his name or not for the little things they go in my name for the important things they go
in his. :

KB  So in actual fact you would send some emails in your name and other times it would
appear on the email from Brian RAY to whomever and you could have sent that.

SD  Yes.

KB  Did the Ray Group here have any involvement in the by-election that was held upon the
death of Sue ROBBINS, that was in January 2005 this year? In other words did the Ray
Group have any involvement with organising any funds for candidates or the
establishment of a trust fund?

SD  No.

KB  After the elections were held in March 2004 were there continuing collections from
donors in relation to monies to be put into this trust fund?

'SD  Ican’t remember exactly but possibly. Ah yes possibly.

KB  And was there any reason for that?

SD  Um perhaps because there was a shortage of funds to pay for the work that Quadrant did
and we needed to get the funds in to get their balance back to zero.
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KB  And you would have sent some reminder emails.

SD  Yes. Yeah.

KB Do you know who the Marine Group is at all?

SD  I’veheard of'it.

KB Do you know who they are?

SD  Ah not off the top of my head. I just know that um they were going to possibly be a
contributor.

KB Do you know anything else about the company?

SD  No.

KB Do you know who it’s associated with, any candidates or councillors?

SD  No.

KB  To the best of your knowledge was the Ray Group here was Brian RAY in particular
behind Councillors POWERS and ROBBINS in supporting their election campaigns?

SD  AhIcan’ttell you that I don’t know if it was that or not.

KB Did you ever hear the term like minded candidates used at all in relation to certain
candidates running for the election?

SD  OhIdon’t think Brian ever used it.

KB  Were you aware of who the like minded candidates may have been running for the
election?

SD  No I couldn’t tell you names.

KB  Members of the Power Block have you heard that phrase?

SD  Power Block, that phrase no no.

KB  Are you aware personally of who members of the Power Block may have been or are?

SD  Oh look I could probably take a stab and give you two names but that’d be the extent of
it.
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KB  Who are those two names?

SD  Oh David POWER and Sue ROBBINS.

KB  Anyone else?

SD  Oh look no.

KB  Without you guessing?

SD  NoIdon’t even know if 'd come up with a name if I guessed.

KB  How active was Councillor David POWER in chasing funding for the March 2004
election.

SD  Stop there for a minute.

KB  We suspend the interview at 11.38 am.

KB  11.39 am this interview has resumed. Before we suspended the tape I asked you the
question how active was Councillor David POWER in chasing up funding. Could you
respond to that?

SD  Yes. We when we couldn’t contact the people who were going to contribute we’d phone
David and say we can’t contact them can you ah do something in that regard.

KB Do you know if he did or not, can you answer that?

SD  Ah we had to follow up a number of people and David on occasion.

KB  Are you aware of any personal request to the Ray Group here to contribute to this fund
that was set up. I touched upon this before.

SD  Iknow.

KB  Just to clarify.

SD I don’t know how ti started I just sort of came in and at the begmmng of it but I don’t
know how it was how it occurred that it started.

KB  WhatImight do now is just refer you to some emails here and invite your comment. Prior
to the Interview commencing do you agree that you had the opportunity to read through
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the sent emails by yourself that were grouped sent emails by Sue DAVIES I think it was.
You had a read through those.

SD  Idid

KB  Are they true and correct to the best of your knowledge?

SD  Yes.

KB  They were sent by you

SD  Ah if they were in that section of it yes.

KB  Did you have the opportunity to look at sent emails by Brian RAY at all?

SD  Ahyes.

KB  Could you tell me which ones of those if any were sent by yourself as opposed to Brian
sending them?

SD  Ifthey were kept in the order that I gave them to you.

KB  Yeal/

SD  Ifit said that Brian sent them then that’s true he did.

KB  Right.

SD  Butifthey were out of order I wouldn’t know if some of them came from my computer or
his.

KB  So it was the case that you would you could send emails from his computer.

SD  Yes.

KB  And you obviously would send emails from your computer.

SD  Yes. As if they came from Brian.

KB  And you said earlier on that you were the person who collated all this material as a result
of a Notice to Discover being served on the Ray Group. You collated it and it true and
correct to the best of your knowledge.

SD  Yes.
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KB  And it was subsequently sent in to the Crime and Misconduct Commission in Brisbane.

SD  Yep.

KB  IfI can just commence by referring you to an email that appears to have been sent from
you to Tony HICKEY on the 24% of the 11% 2003, that would be towards the back. Are
these in date order that you’re aware of at all or?

SD  Oh they should be. Ooop.

KB  Gee sorry.

SD  No problem, I’ll get a, there’s so many repeats but yeah that looks like date order, what
date are you looking for?

KB  The 24" of November 2003.

SD  And it was in this section was it.

KB  An email from yourself to Tony HICKEY.

SD  Ohthisisit’s out of order oh not it’s not, there’s a little tab missing so it’d be in my sent
items.

KB  Yeah.

SD  AhIdon’t know.

KB  Imight just.

SD  Yeah I'll get a little thing.

KB  Thank you.

(sound of pages turning)

KB  Thanks for that.

SD  Not a problem.

(sound of footsteps and pages turning)

KB  Ijustcan’tlocate it in the folder but see if this.
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SD Excuse me.

KB  You’reright. The email was from yourselfto Tony HICKEY and it was sentat on the 24%
fo the 11™ 2003 and you’ve got, Brian asked me to forward the attached infqrmatlon to
you, and I'l] just show you this on the summary, it appears to be rating the various people
there.

SD  Idon’trecall that at all.

KB Youdon't?

SD  No.

KB  (ui) the next item was Brian RAY’s electronic diary it was entered by yourself and thgt
was on the 10® of December 2003 and there’s a note Brian RAY met with David
POWER and Sue ROBBINS at Quadrant between 9.30am and 10.30am. Can you recall
that at all?

SD  Oh that’s February 2003 was it?

KB  Yeah sorry no it was ah the 10® of December 2003.

SD  Oh um oh I can’t recall it but I suppose that was it.

KB  I'll just refer you to diary entries of Brian RAY. At Quadrant with David POWER and
Sue ROBBINS and you’ve got a start time of 9.30 am on Wednesday the 10% of the 12®
2003 end time 10.30 Wednesday 10® of the 12% 2003.

SD  Yeah.

KB  You weren’t present at that meeting?

SD  No.

KB  Can you recall a meeting that was held in Brian’s office here which was attended by
Brian, Chris MORGAN of Quadrant, Sue ROBBINS and Councillor David POWER and
Tony HICKEY at all?

SD  No because I don’t think I’ve.....

KB  ...that was on the 17® of December.
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SD ... seen David and Sue here um perhaps it was this (ui) on or about maybe it was the
weekned.

KB  So you can’t recall seeing David POWER or Sue ROBBINS here?

SD No no I don’t, what time was it?

KB  Ithasn’t got a time.

SD  Unless it was when I went home but no I can’t recall that ever happening here.

KB  The next diary entry here on the 17 of the 12" 2003 entered by yourself it’s got a
notation, Brian RAY met with Chris MORGAN and Tony HICKEY at Ray Group
between 8.30 am and 10 am. I'm just showing you the electronic diary, that would have
been prepared by yourself?

SD  Yep.

KB  So that would be true and correct?

SD  Ifthey met yes.

KB  To the best of your knowledge.

SD  Yeah.

KB  Can yourecall seeing Chris MORGAN and Tony HICKEY here? I realise its some time
ago.

SD  Yeah I can’t recall they may well have been mmm. Is that the name of the fund?

KB  I'm just refering to an email from Tony HICKEY to Brian RAY 9.06 am on the 24® of
December 2003 and Tony HICKEY quotes we have opened a trust account in the
following names, Councillor David POWER and Councillor Sue ROBBINS Gold Coast
City Council election campaign, then it goes on, funds can be paid out of this trust
account with the written authority of both Councillor POWER and Councillor ROBBINS.
Would you have seen this email?

SD  Ah I would have yes.

KB  Even though it wasn’t addressed to you, you would have.

SD  Iwould have seen it.
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KB Is there, under what circumstances would you have seen it?

SD  Oh just because Brian and I went through his emails every day.

KB  Did you have to take any action in relation to that email that you can recall?

SD  Oh not that [ can recall.

KB  And this is involving yourself in relation to a notation by the looks of it. On the 15% of
the 1% 2004 Hickey Lawyers file note regarding conversation with Sue DAV[E$ of the
Ray Group with yourself at 9am on that date. Sue rang said she had deposited ten
thousand dollars into a trust account for the Gold Coast City Council campaign fund. So
were you, as part of your duties were you responsible for depositing funds into that
account at all?

SD  Ah Brian would have said put the funds in and I would have.

KB Do you know where that ten thousand dollars would have come from, who contributed?

SD  Oh Iimagine it would have come from a Ray Group company?

KB  No other companies that you know of?

SD No.

KB  Andhow did you actually go about depositing that amount?

SD I don’t remember, I’d have to have a look.

KB  Would it likely to have been by cheque?

SD  Possibly, either cheque or electronically.

KB  Would you be able to check that?

SD  Yeah.

KB  Alright we might, would you be able to check it now, would it take long or?

SD  Ah our accountant is away but I’ll get one of the other girls to have a look.

KB  Sure.

SD  So it was the 15" of January 2004?
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821
822 KB  Yeah thank you.

823
824 SD  What’s, oh that’s your id number there is it. Okay.
825 ‘
826  (sounds of paper shuffling in the background)
827
828 KB  The next item is an email dated the 28" of the 1** 2004, it’s an email from ygurself on
829 behalf of Brian RAY to Kevin MILLER. Do you know who Kevin MILLER is?
830
81 SD No.
832 v . .
833 KB  Sentat 12.07 pmit’s got subject election, sorry to do this to you but we are in full swing
834 with our campaign behind David POWERS and Sue ROBBINS to get a coherent group of
835 Councillors into the Gold Coast and now desperately need a cheque for ten thousapd
.36 dollars, if you won’t mind forwarding it to Hickey Lawyers trust account and you provide
37 details of the account number, of course if you’ve had a change of heart please let me
838 know. Can you recall sending that email at all?
839
840 SD  Yeah he might have a company that started with S.
841 ,
842 KB  Youdon’t know who that company is?
843
844 SD  Ican’t think at the moment.
845
846 KB  And to send that email out, whose instructions were you acting under?
847
848 SD  Oh Brian mmm.
849
850 KB  So youdidn’t know the intricacies at all of the arrangements of the funds?
851
@s52 SD  Didn’t know intricacies no.
R53
¢54 KB  You’re just doing what Brian asked you to do.
855 :
856 SD  Mmm hmm.
857
858 KB  It’s got here with our, we are in full swing with our campaign behind David POWERS
859 and Sue ROBBINS, do you know what that campaign was at all, don’t know the details.
860
861 SD No.
862
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KB  I’ve got here an electronic diary entry on the 34 of the 2™ 2004 it was entered by yourself,
Brian RAY met with Chris MORGAN at Ray Group between 11.30 am and 12 pm and
Chris MORGAN you’ve outlined before is attached to Quadrent.

SD  Yepheis.

KB  Iasked you before whether you knew a Noiri CHRISTENSON if1 can just refer you to an

' email sent from Chris MORGAN to Brian RAY at 4.25 pm on the 3™ of February 2004.
Noiri CHRISTENSON just called and meeting with her and her campaign manager at
9am Monday next February 9™ at Quadrent, I understand this is a tell me what you think
appraisal with no immediate commitments, anything further you think I should be aware
of could you please advise. Do you know anything about that email?

SD  No.

(sounds of paper shuffling)

KB  This is an email from yourself on behalf of Brian RAY to Russell McCART at 1.02 pm
on the 5™ of February 2004, it goes, looking forward to catching up with you next week
when you get back from the trek but I wondered whether you could have a chat to the
boys about a donation into the Gold Coast City Council election campaign, most
significant developments here, sorry developers here are kicking the can for ten thousand
dollars and this will help rationalise some outer elements in the council make
negotiations easier. The two drivers behind the camp are Sue ROBBINS and David
POWER respectively, chairman of the north and south planning groups and I think it’s
very I think it’s very worthwhile you guys being involved. Can you recall sending that
email at all?

SD  Not specifically.

KB  To Rusell McCART do you know a person by the name of Rusell...

SD  Yesyes.

KB  How do you know him?

SD  Ohhe was um CEO at ah Mirvac for some time and then ah he’s been a developer in his
own right in the last few years.

KB Do you know what’s meant by saying most significant developers here are kicking the
can for ten thousand dollars and this will help rationalise some outer elements in council
make negotiations easier, do you know what that means making negotiations easier?

SD  Noldon’t.
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907 :
908 KB  This email here that I've just referred to that was sent on behalf of Brian RAY should that

909 be under, when you collated it was that under your sort of sent emails or Brian’s do you
910 know, how would you have collated that?
911
912 SD I don’t know the answer that, I'm surprised that you put in on behalf of Brian RAY.
913 Maybe it come from mine I don’t know.
914
915 KB  Okay.
916
917  (shuffling pages)
918
919 KB  This is the email here that I found under your sent emails that you provided.
920
921 SD  Mmm hmm.
2
1 23 KB  Andit’s to Russell McCART from Brian RAY and if you can just have a read of that,
1 924 that’s the email I’ve just discussed with you.
925
‘ 926 7 (ui) done by deposit (ui)
927
928 SD  Oh okay.
929
930 KB  You’ve just been handed a piece of paper in response to when I asked you how the
931 deposit of ten thousand dollars was made into the Hickey Lawyers and that was by meand
932 of electronic funds transfer.
933
934 SD  Yeah.
935
936 KB  Thank you for that.
937
.38 SD  Ah now what was the question here?
Q39
-40 KB  Can you recall sending that email?
941
942 SD  No not specifically but I suppose I did if it’s in the section of Sue sent email.
943
944 KB  That’s true and correct to the best of your knowledge?
945
946 _SD  Yes.
947
948 KB  There’s another email sent that was dated the 5™ of February 2004 at 1.22 pm and it was
949 on behalf of Brian or from Brian RAY to David DEVINE and the message was sent,
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SD  Ah not specifically but I imagine I did.

(pages shuffling)

KB  Justreferring to an email here, it appears to be from Brian RAY to Chris MORGAN apd
he has, I spoke to David POWER this afternoon, he’s chasing sixty thousand dollars in
contributions, Tony and I are also on the job and we should liaise tomorrow afternoon. It
doesn’t look like you were actually listed on that email but it could have come to you I
guess if Brian sent it. Dated the 12 of 2°¢ 2004.

SD  So where are you saying this came from or are you asking me?

KB  This is yeah this is from Brian RAY to Chris MORGAN.

SD  Right.

KB  Soitlooks like Brian RAY has sent an email so would have email have come to yourself
at all or would you have sent that or would Brian have sent it?

SD  AhTIcan’t tell you the answer to that, it might have been sent from mine or his.

KB Itdoesn’t appear in your sent.

SD  Ohdoesn’t it, might have come from Brian’s then. Was it an email or was it a phone call?

KB  Email by the looks of it.

SD  Okay.

KB  Doesn’t appear to be there.

SD  In order, oh no some of them are

KB  Yeah some of them are not in order. 2™ there it is.

SD  Good.

KB  Showing you the email that I've just read out to you, it appears that Brian sent that not
yourself or once again you can’t tell.

SD  Ifit was in the section, mmm.
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(pages shuffling)

KB  There’s an other email here from Brian RAY to Chris MORGAN at Quadrant dated the
12® of February 2004 sent at 3.58 pm Brian RAY writes, Chris I spoke to David POWER
this afternoon, he’s chasing sixty thousand dollars in contributions. Tony and I are also on
the job and we should liaise tomorrow afternoon. Sorry that was the one I referred to just
before.

SD Mmm hmm.

TAPE ENDED

JLB/I-Document3
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COPY TAPE 1 OF 2 - RECORD OF INTERVIEW BETWEEN DETECTIVE INSPECTOR

KENNETH BEMI OF THE CRIME AND MISCONDUCT COMMISSION AND SUSAN

LOUISE DAVIES.

LEGAL OFFICER: THERESA HAMILTON

RE: OPERATION GRAND

KB =K BEMI

SD=S§

DAVIES

The time now is 12.06 pm on Thursday the 29% day of September 2005 this is tape
number two of an interview with Susan Louise DAVIES. Just before I changed the tape
there Sue I was looking for an email dated the 13® of February 2004 which I have found
and once again its from Brian RAY to Chris MORGAN basically chasing up funding is
the tone of the email and it’s got here, I hope to talk to Tony HICKEY over the weekend
as he is ill, this is Brian RAY talking to Chris MORGAN, I also spoke to David POWER
who has promised to ring today and able to confirm where he is with the prospective
eighty thousand dollars worth of commitments I note we have a meeting on Tuesday the
17" with David so we should attempt to resolve everything by that date. Was there some
problem with chasing up funding from David POWER at all?

SD  OhIsuppose the problem was people who said that they’d contribute um following them
up took a little while.

KB  So those people that David POWER said would contribute and didn’t.

SD  Oh1Idon’t know if the people he said would contribute did or did not um I showed you
that list before.

KB  Yeah.

SD  Idon’tknow.

KB  Just the reason why I asked that ah it just appears that Brian spoke to David POWER.

SD  Mmm hmm.,

KB  AndDavid POWER has promised to ring around to confirm where he is with the with his
prospective eighty thousand dollars worth of commitments.

SD  Yeah.
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KB

SD

So I take it that was funding that was due from companies or,.

I imagine mmm.

(lengthy pause — sounds of pages turning)

KB

SD

KB

SD

KB

SD

KB

SD

KB

SD

KB

SD

KB

SD

KB

SD

It’s got here an electronic diary entry and that’s dated the 17® of February 2004 where
Brian RAY meets with David POWER and Tony HICKEY at Ray Group between 4pm
and 5pm. Do you recall that at all, making that entry?

Oh I can’t recall making the entry or if the meeting happened I don’t remember meeting
David POWER.

Doesn’t appear to be there at all that one.

Mmm.

And if it was entered into Brian RAYs electronic

Mmm I would have.

I think I asked you before whether you recall David POWER coming here.
Ican’tre....

And you couldn’t you said.

...remember meeting him no.

There’s an email here dated the 2™ of February 2004 from yourself on behalf of Brian
RAY appears to Bill MOSS at Macquarie Bank, do you know Bill MOSS?

Mmm I do.
Under what circumstances do you know him?
Um Macquarie Bank financed one of our projects once and we met Bill that way.

Can you recall sending him an email asking him if he was prepared to contribute to the
election fund?

I do actually.

(Iengthy pause — sounds of pages turning)
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SD

KB

SD

KB

SD

KB

SD

KB

SD

KB

SD

KB

SD

KB

SD

I have an email here dated the 5% of March 2004 and it was from David POWER sorry'it
was from Donna GATES to yourself at 9.28 am on that date and it’s got this from David
POWER as follows and it lists a2 number of companies Bill ROACH, Col DUTTON,
Trent GAY, Graham INGLES, Kerry SPENCE. Do you recall that email at all?

No.

Can you recall David POWER forwarding a list at all, of companies?

Ah no I’'m just wondering why he would have forwarded these names and phone
numbers.

Whose Donna GATES?

David’s assistant.

David POWER’s assistant?

Mmm.

Yep. And you can’t recall receiving that email?

No.

There’s an email here on the 5% of the 3™ 2004 to Rosalie at Nikon developments it looks
like.

Nikon.

Nikon sorry. I’ve just received David POWERS, Sue ROBBINS guest lists which I've
copied below and it lists a number of companies here.

Mmm.

Those companies are the same companies that appears in the email from Donna GATES
to yourself. What was that about, the guest list?

Well I don’t know because I don’t ever remember there being a function.

(lengthy pause — sound of pages turning)

KB  Just have here a copy of the email that I've just referred to from yourself to Nikon
Developments dated the 5™ of the 3™ 2004 at 10.05 am where your refer to POWERS and
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ROBBINS guest list. Now that I’ve shown you this email does that ring a bell with you at
all?

SD  Well I’ve obviously sent it mmm.

KB Do you know what the guest list was for?

SD  Well there was never a function. Um they must have had something in mind but possibly
it didn’t eventuate.

KB  Appears that a Bernard SALT may have been involved.

SD  Mmm Bernard SALT was currently the authority on all matters of where people could
invest.

KB  Yeah. You've got an email here dated the 5® of March 2004 from yourself to Lionel
BARDEN at 12.29 pm. Chris MORGAN and Brian RAY have requested I forward the
contact details noted below to you so that may send invitations to them for the function at
the Lakelands Golf Club on Wednesday the 10® of March, 3pm to 4pm, Bernard SALT
will make a presentation of approximately 20 minutes at 3.15pm and then Councillors
ROBBINS and POWER will speak to contributors and pass to them candidates kits
prepared by Quadrent. Chris MORGAN will, of course, be attending also. That would be
the function I would suggest that’s referred to.

SD Yeah. I don’t think that ever happened.

KB  You don’t think the function every occurred.

SD  No.

KB  You think it got cancelled or?

SD  YeahIdo. Could be wrong but I don’t think it happened.

KB  And that’s the copy of the email there.

SD  Okay.

KB  So you agree that you've sent that email.

SD  Ido.

KB  Was the name of the trust fund administered by Hickey Lawyers changed at all?
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SD  No no not that I know of.

KB  Wasn’t changed to the Lionel BARDEN Trust Fund as far as you know.

SD  Nono.

KB  The reason why I make that point on the 9® of March 2004 there was an email gent from
Chris MORGAN from Quadrent to Brian RAY who forwarded to yourself and it goes on
to say that, state of the nation in terms of funding as at midday to day from Tony
HICKEY’s office is as follows, currently we have a sum of twenty thousand five hundred
dollars in the Lionel BARDEN Trust Account and it goes on, at Tony HICKEY’s request
I will need to have Lionel reauthorise payments or payment of these accounts due to the
name change .So it appears the name of that fund has been changed.

SD  Ididn’t know that.

KB  Looks like you’ve just received a copy of the email.

SD  Mmm.

KB  Looks like Brian has forwarded it on to you.

SO  Mmm.

KB  You can’t comment on that name change?

SD  NonoIdon’trecall that at all. Did it?

KB  Apparently on the 10® of March 2004 at 9.17 am an email that you sent to David
POWER, a copy for your information David I’1l contact you as soon as I have heard from
Lionel. So I guess that would be referring to that previous email, I might just refer to that
in the folder if I can.

SD  Mmm hmm.

KB  Thisisithere, its an email sent by yourself on the date and the time I’ve already outlined
to David POWER and it forms all part of that previous email about the guest list.

SD  Oh hence the heading. And what are you saying that it was this that was forwarded?

KB  The whole email concerning the guest list.

SD  Right.
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KB  Imight just get you to have a read through that whole email and see if it refreshes your
memory about the function or the even that may have been held?

SD Do you think the function was held?

KB  I’m not sure.

SD  Okay.

KB Ihave here a copy of a email dated the 19 of March 2004 that was sent from you:rsel_f to
Lionel BARDEN and you’ve cc’d a copy to Chris MORGAN at 9.38 am. Followglg
Chris MORGAN’s advice the function is proposed for Tuesday, I have been asked to give
you contact details for contributors who haven’t provided funds yet. Is there any reason
why you had to provide Lionel BARDEN with the names of contributors who haven’t
provided the funds yet?

SD I don’t know other than for (ui) reasons.

KB  And you’re still none the wiser in relation to the even.

SD  Idon’t think there was one.

KB  Ireferto an email sent from Brian RAY on Tuesday the 29® of June 2004 at 11.51 am to
Anthony William HICKEY, sorry it was actually sent on the 29™ of June at 11.10am from
Tony HICKEY to Brian RAY, just bear with me, and it just refers to a previous email that
originated from Brian RAY to Tony HICKEY where he says, this is what Brian RAY is
telling Tony HICKEY, come and have dinner with Gordie and Wendy tomorrow night
and we’ll confirm a venue with you before then and David POWER needs to kick the can
for twenty thousand dollars otherwise we have a problem, would you have a crack athim
as well as me. Do you know what that means at all? David POWER needs to kick the can
for twenty thousand dollars?

SD  No I can’t imagine he would have been putting his own money in. I don’t know the
answer to that.

KB  That’s fine. The next email I’ll refer you to is one sent from yourself to Tony SCOTT on
the 13% of June 2004 at 4.30pm when you write, just spoken to David POWER Tony,
he’s going to give Terry MORRIS a call now to hurry up, also there’ll be another ten
thousand dollars coming via HICKEY in the next week with more to follow because
there’s been a shortfall with some of the candidates. I’ll keep on it. First off all, who is
Terry MORRIS?

SD  Ah he’s the guy who ah did some printing for Quadrent um his company is called
something that starts with P. Escapes me at the minute.
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KB  He doesn’t work for Quadrent.

SD No.

KB  Hehas a company that does work for Quadrent.

SD  Yeah yeah.

KB  And it appears that you’ve spoken with David POWER on that date.

SD  Mmm.

KB  Can you recall what that conversation was?

SD I could only take a guess that it was Tony SCOTT of Quadrent ah being concerned
because ah they’d done some work ah that they hadn’t been paid for, so I must have
spoken to David to try and get some more money in to pay Tony SCOTT.

KB  Now in fact there was an earlier email from Tony SCOTT to yourself, thanks Sue, no
funds from Terry as of today’s mail.

SD  Mmm hmm.

KB  Obviously you’ve sent him one back a bit later on 4.30pm with what I’ve just read out.

SD  Mmm.

KB  Can you recall sending that email?

SD  Not that particularly but I know that I had emails going backwards and forwards from
Tony.

KB  You can recall referring to Terry MORRIS.

SD  Yeah I would have mmm.

KB  How could David POWER give Terry MORRIS a hurry up. Do you know what context
that is in?

SD  Idon’t actually.

KB It appears that Terry MORRIS was doing some printing and it hadn’t been done.
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SD  No I think it had been done, I don’t know, I don’t know why he’d have to have a hurry
up.

KB  Would you have any records in relation to written notes or other records with that
conversation with David POWER that you may have had.

SD  Just what you see here.

KB  And you’re referring to the email.

SD  Mmm.

KB  And youhave here an email dated the 21% of July 2004 at 2.18pm from yourself to David
POWER, as you know Quadrent is being significantly disadvantaged because they are
bearing the shortfall from the recent election. Brian is still overseas however he would be
grateful if you would advise what progress you have made with obtaining further funds to
place in HICKEY s trust account which can then be forwarded to Quadrent. Do you recall
sending David POWER an email?

SD  Not specifically but I obviously did.

KB It goes on, were you able to contact Terry MORRIS after we spoke the other day, and that
refers to the email I’ve just outlined, when I was unable to speak to you this morning,
placed a call to him on Brian’s behalf to see if he has had the opportunity to arranged for
the refund he has offered, I’'m waiting for a call back from him, can you give me any
further information to pass to Quadrent to let them know we’re seriously trying to help.
So it appears that Quadrent were chasing monies owing to them.

SD  Yep.

KB  And that they couldn’t be paid until the funds had been placed in the trust account

' administered by HICKEY Lawyers.

SD  Yep.

KB  Did you get a response from David POWER?

SD  Ah 1 think that I remember struggling to get a response on many occasions.

KB Do you know how David POWER was going to follow-up on the funds whom he was
going to contact or where he was getting the funds from?

SD  No only that he had people that he spoke to.
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KB  There’s a subsequent email dated the 22™ of July 2004 and it’s an email from yourselfto
Tony SCOTT at 9.21am. Tony SCOTT is from

SD  Quadrent.

KB  Quadrent, and you’ve got here, David POWER is following up the Marine Group who
had indicated they would be good for forty thousand dollars, I called David POWER’s
office this morning, they advise that he is sick today but expect him tomorrow. I've left
another message for him to call. So it appears that the Marine Group is one of the
companies that David POWER was going to chase up to get the money that Quadrent was
crying out for to be paid into the HICKEY Trust Fund as such.

SD  Yeah yep.

KB  Did David POWER ever get back to you about chasing up the Marine Group?

SD Ah not that I remember I I’'m not sure that we knew whether or not they’d actually put
funds in in any case.

KB  And you agree you sent that email to Tony SCOTT, that I’ve just referred to.

SD  Oh I must have.

KB  Thenext email I'll refer to is dated the 24™ of August 2004, it’s an email from yourselfto
Brian RAY at 3.47 pm, you write, no money into HICKEY’s account from Sahil, I spoke
to David POWER’s secretary in his absence, she will get onto David, Tony SCOTT
received five thousand dollars refund from TerryMORRIS. First of all, who is Sahil?

SD  Ah Sahil OBEDIAN, he’s a ah Gold Coast Developer.

KB  Who does he work for?

SD  His company name is escaping me at the moment, I should know.

KB  Sunland?

SD  Sunland that’s who he is.

KB  And he was one of the contributors to the fund?

SD  He was.

KB  And you’ve got here I spoke to David POWER’s secretary in his absence, that’s David
POWER'’s absence.
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SD  Mmm hmm.

KB  She’ll get onto David, who is David.

SD  David POWER.

KB  Okay David POWER, in order to do what?

SD I guess try and get some money in from the people he knew.

KB  Got here Tony SCOTT received five thousand dollars refund from Terry MORRIS.

SD  Mmm hmm.

KB TonySCOTT is

SD  Quadrent.

KB  Aligned with Quadrent.

SD Mmmnm.

KB  And Terry MORRISS.

SD  Ithink he’s the printing guy.

KB  Is the printer who does work for Quadrent.

SD  Yeah.

KB  So it appears that David POWER was going to chase up some funding still.

SD  Mmm yep.

KB  And the next email that I'll refer you to is dated the 7™ of September 2004 from yourself
to Brian RAY sent at 1.27pm, got here should you follow up David POWER re election
funds, no ten thousand dollars received yet, no response from David. What was that
about?

SD I wonder if was no funds received from Sahil yet. If it’s got anything to do with that
statement there.

KB  That would have been two weeks later.
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SD  Mmm.

KB  So the ten thousand dollars who would he have been chasing that from do you think?

SD  OhIimagine it relates to Sahil does it?

KB  From the Sunland Group?

SD  Mmm.

KB  Irefer you to the email that you sent, see if that refreshes your memory. 7 of the 9™,
That’s the one dated the 24™ of August about how you got onto David POWER’s
secretary.

SD  Mmm.

KB  Can’t seem to locate the 7" of September one. Though it should be here.

(sounds of pages turning)

KB  Yours are all in date order aren’t they?

SD  Mmm.

KB  I'vejustlocated the email I refer to on the 7™ of September 2004 from yourself to Brain
RAY in relation to David POWER and election funds. Now that you have perused the
email can you provide any further information in relation to that, funding.

SD  I’'m probably reminding Brian to follow up who owed what still because Tony SCOTT
was on my back about placing their company in funds for the work they’d done.

KB  Did David POWER play a significant role in obtaining funding?

SD  Well see I only know the people that Brian followed up and those people on our schedule.
I don’t know what David was doing from his end.

KB  Okay. Do you know if Sue ROBBINS was actively involved in chasing up funding for the
election campaign?

SD  Well, she didn’t seem to be as closely involved as David appeared to be.

BK  AndImay have touched on this before but, you said that you couldn’t recall seeing David
POWER here on any occasion.
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SD  Well Istill can’t. I T we have seen diary entries but I still can’t recall him.

KB  You said that you couldn’t recall seeing Lionel BARDEN here at all.

SD  No.

KB  Meeting with Brian RAY or anyone else.

SD  No.

KB  Bu you did mention that David POWER would phone Brian RAY on occasions and I
think the words you used was rare.

SD  Yeah rare mmm he was hard to get to speak to.

KB  Were you privy to those conversations at all, on the phone?

SD  Oh look I might have been but I can’t remember any of them but generally [ was out
doing my thing when Brian was on the phone cause I had a stack to do.

KB  There’s an email sent from Brian RAY to Kelly STANDING, she’s attached to Quadrent.

SD  Mmmnm.

KB  That’s dated that 7" of October 2004 at 10.13am. Tony HICKEY and I are talking David,
David POWER and we will get this hammered out with no further delay. Would you have
written and sent that email or would that have been Brian? Can you comment?

SD  Idon’t know. I don’t know what it’s talking about it mightn’t have been me.

KB It might have?

SD It might not have.

KB  Might not have been you. Could have been you?

SD  Could have been mmm.

KB  Doesn’t ring a bell with you at all?

SD  No that, that was probably Brian instructing me to type it from him from his computer or
mine. ] wouldn’t use the word hammered.
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KB  Just the final email I’d like to draw your attention to. It’s an email from yourself to' Br.ian
RAY on the 19" of December 2004 at 2.40pm you’ve got Chris MORGAN reminding
you to establish a trust account for the campaign. First meeting with candidates set for the
8% of J anuary at Quadrent, Chris needs some details as to who is contributing to the
campaign fund. I just question that date.

SD  Yeah I've got no idea.

KB  Maybe that should be 2003 perhaps, because that would indicate it’s before the election.

SD  Yeah that’s right.

KB  And the 19™ of the 12 2004 is clearly after the election.

SD  Mmm mmm.

KB  Which leads me to my next question, there was a by-election that took place down
Currumbin way as a result of the death of Sue ROBBINS and I asked you this before but,
are you sure that there was no fund set up, campaign fund set up to help candidates
running in that by-election. That was held in January 2005.

SD  Yeah. Not that I know of.

KB  But that email in your view would be referring to the election in March 2004.

SD  Iimagine, I can’t. Yeah I don’t recall anything that would be around that date.

KB  But appears the date is incorrect.

SD  yeah yeah I think so mmm.

KB  For some reason. Just a couple of general questions to conclude. Are you aware of any
other candidates or councillors attending this office here whom Brian RAY met with at
all in relation to funding um I mentioned David POWER before but you couldn’t recall
him being here if I can just, well first of all can you recall anyone else?

SD  Nup.

KB  Alnight. If I run through some other people, can you recall Ron CLARKE at all?

SD  No.

KB  The Mayor. Ray HACKWOOD?
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560 SD  No, I have to say never, not that I can’t recall.

561
562 KB  Never.
563
564 SD  Never for Ron never for Ray.
565
566 KB  Grant PFORR.
567
568 SD  Never.
569
570 KB Rob MOLHOEK
571
572 SD  Never.
573
574 KB  Bob LeCASTRA
75
76  SD  He’s never been here.
J17
578 KB  Ted SHEPHERD
579
580 SD  No.
581
582 KB Jan GREW.
583
584 SD I think Brian knew her but I don’t think can I see her photo, no.
585
586 KB  Greg BETTS.
587
588 SD No.
589
590 KB  No other councillors that you can recall?
91
592 SD  No.
93
594 KB  And youstated earlier on that you’re not sure if Brian was initially behind the concept of
595 election, creating a fund so that candidates, the like minded candidates could run against
596 other candidates during the March 2004 elections, you don’t know if he was the person
597 that came up with that idea.
598
599 SD  Idon’tknow, I missed the beginning.
600
601 KB  But his role, Brian’s role in your opinion in relation to this fund was what, how would
602 you summarise it?
603
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SD  These people who appear on this list here.

KB  Which is, you're referring to a list of donors.

SD  1am.Um Brian followed up these people here.

KB A number of companies.

SD  Yes. That was his job to follow them up to have funds placed into HICKEY’s trust
account or the fund that HICKEY"s ran.

KB  And you stated before that to the best of your knowledge Brian or the Ray Group didn’t
receive any funding from these other companies, it was paid directly into an account.

SD  Oh we received nothing.

KB Can you recall any meetings that Brian had with any person in relation to the
establishment of a election campaign fund?

SD Ican’t.

KB  But you can recall Tony HICKEY here on occasions.

SD  Where [ came into this was Tony HICKEY s email saying this has been set up.

KB  And you nominated a person that was on the board, the Director’s Board of the Ray
Group, attached to PRD Realty.

SD Mmm.

KB  And that person was?

SD  Gordon DOUGLAS.

KB  Can yourecall him having any meetings with Tony HICKEY or Brian RAY in relation?

SD Oh, he was Brian’s next door neighbour for years I don’t know. Gordon came here
occasionally but I don’t know what they discussed, they were mates, they had that they
just spoke amongst themselves.

KB  And Lionel BARDEN’s involvement with this fund at all?

SD  Well
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648 KB  Apart from putting his name to it that I’ve outlined.

649

650 SD  YesIcan’t comment on what his role was.

651

652 KB  You never saw him come here at all?

653

654 SD  Didn’t come here.

655

656 KB Isthere anything further you’d like to add.

657

658 SD  No.

659

660 KB  And during this interview you provided me with a copy of electronic funds deposit of ten
661 thousand dollars from the Ray Group into HICKEY Lawyers Trust Account and a
662 donation and that was dated the 14® of January 2004. Thank you. Do you agree that you

'623 participated in this interview of your own free will here today?
64
465 SD  Thave.
666
667 KB Iswhat you told me true and correct to the best of your knowledge?
668
669 SD Itis.
670
671 KB  That being the case the time now is 1.02 pm on the 29 of September 2005. This

672 interview is now concluded.
673

674 CONCLUDED
675
676
677
678
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